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Folketingsmedlem Hans Andersen (V) har den 1. oktober 2013 stillet mig føl-

gende spørgsmål, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. S 26: 

Mener ministeren, at den fremtidige kollektive trafikbetjening af Vinge kan 

komme til at bestå af busser og ikke S-tog? 

Svar: 

Jeg mener, det er rigtig vigtigt, at et nyt boligområde som Vinge understøttes af 

en velfungerende og pålidelig kollektiv transport. Trafikstyrelsen gennemfører i 

øjeblikket en analyse af stationsstrukturen i Danmark, herunder også en analy-

se af S-togsnettet. Trafikstyrelsens rapport forventes at blive offentliggjort i 

efteråret 2013, og med baggrund i den, vil jeg kunne sige noget mere konkret 

om prioriteringen af stationsåbninger, herunder om mulighederne for en S-

togsstation i Vinge. Jeg vil således ikke på nuværende tidspunkt udelukke, at 

den fremtidige kollektive trafikbetjening af Vinge kan komme til at bestå af S-

tog. 

Med venlig hilsen 

Pia Olsen Dyhr  
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